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ZADEVA: ZAPRTJE ULICE BRATOV UČAKAR  
 
 

Danes  so prebivalci Kosez v Ljubljani doživeli neprijetno presenečenje, ki je povzročilo 

nezadovoljstvo in nejevoljo med njimi. Župan Zoran Janković je nenapovedano zaprl 

cesto, ki vodi do terasastih blokov v naselju Koseško okno, kar je povzročilo težave 

prebivalcem pri dostopu do njihovih parkirnih mest. Takšen odnos župana, ki kaže na 

privilegiranje nekaterih investitorjev, medtem ko prezira potrebe prebivalcev, je dvignil 

val nezadovoljstva med prebivalci Kosez in Četrtne skupnosti Šiška. 

Župan Janković je s to nedemokratično odločitvijo znova pokazal, da mu ni mar za 

dobrobit prebivalcev, saj je očitno, da so njegovi interesi usmerjeni zgolj v ustrezanju 

določenim posameznikom, kot je Stojan Petrič, lastnik podjetja Kolektor, ki gradi 

omenjene bloke ( Koseško okno) . S tem dejanjem je župan izpostavil, da je kapital 

postavljen na prvo mesto, medtem ko so prebivalci postali drugorazredni in so priča 

postopnemu omejevanju njihovih pravic. 

Prebivalci Kosez in Četrtne skupnosti Šiška so dosegli mejo svoje potrpežljivosti. 

Občutek norčevanja s strani mestne oblasti in postavljanje interesov posameznikov 

pred interese skupnosti sta postala nevzdržna. Namesto da bi župan Janković deloval 

v korist vseh prebivalcev in skrbel za njihove potrebe, je njegovo vodstvo 

zaznamovano z nepoštenostjo in favoriziranjem izbranih posameznikov. 

Čas je, da se postavimo po robu takšnemu ravnanju župana Jankovića. Prebivalci 

Kosez in Četrtne skupnosti Šiška si zaslužijo boljše, transparentno in odgovorno 

vodstvo, ki bo prisluhnilo njihovim potrebam ter delovalo v dobrobit skupnosti kot 

celote. Zahtevamo končanje privilegiranega obravnavanja posameznikov in 

zagotavljanje enakih pravic za vse prebivalce Ljubljane. 

Prepričani smo, da je prišel čas, da župan Janković odstopi in preda vodenje mestne 

oblasti nekomu, ki bo postavil interese prebivalcev na prvo mesto. Ljubljana si zasluži 

vodstvo, ki bo delovalo v prid vsem, ne le nekaterim privilegiranim posameznikom. 



Skupaj se lahko borimo za boljše in pravičnejše mesto, kjer bodo potrebe prebivalcev 

spoštovane in upoštevane. 

 

Zaradi vsega sprašujem:  

- Ali so bili stanovalci Koseških blokov ( terasastih blokov ) obveščeni o 

nameravani zaprtju Ulice bratov Učakar ? 

- Ali je za čas zapore stanovalcem omogočeno nadomestno parkiranje? 

- Ali je bila Četrtna skupnost Šiška obveščena o nameravani zapori Ulice Bratov 

Učakar ? 

- Ali obstajajo dokumenti izdani s strani MOL Ljubljana ali UE Ljubljana o zaprtju 

Ulice Bratov Učakar? 

- Ali je ČS Šiška dala kakršno koli soglasje ali mnenje glede zapore Ulice bratov 

Učakar ?   
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